
KS Tabor
Balinarji vabijo - Balinarska sekcija DU Tabor je poleg krožka za pletenje in

ročna dela najbolj delovna sekcija društva. Počivajo samo v zimskih mesecih,
sicer pa so vedno na balinišču, ki ga tudi sami vzdržujejo. Njihovo neumorno
delo je obrodilo že lepe sadove, saj se ponašajo z vrsto priznanj in diplom. Prav
sedaj so uspešno zaključili tekmovanja v okviru »Majskih srečanj '89". Pome-
rili so se z balinarji Roga, Kartonažne tovarne, KS Vodmat, Ledina in Poljane.
Zasedli so tretje mesto. Njihove vrste pa se redčijo zaradi bolezenskih težav, ki
nujno pridejo z leti. Zato vabijo v svoje vrste vse upokojence in seveda tudi
upokojenke, ki bi želeli preživeti nekaj svojega prostega časa v naravi (bali-
nišče je namreč vse v zelenju in na svežem zraku, ki ga tako zelo pogrešamo) in
aktivni rekreaciji. Balmarje najdete vsako popoldne na balinišču, prijavite pa se
iahko tudi dopoldne v tajništvu KS. Balinarji vas z veseljem pričakujejo,
pndružijte se jim, saj boste s tem poskrbeli tudi za svoje dobro počutje in
zdravje.

• * *

Dobro uspel kviz - Za letošnja »majska srečanja« je DPM pripravilo za
otroke bogat program. Tako so se lahko pomerili, kdo zna bolje balinati,
oblikovati les in glino, odigrali so tudi nogometno in hokejsko tekmo in še kaj.
Ena od privlatnejših prireditev je bilo tekmovanje v kvizu »Poznaš KS Tabor in
svojo šolo?«. Otrok sicer ni bilo veliko, vendar pa so se tisti, ki so prišli na
tekmovanje, s toliko večjo resnostjo zagrizli v vprašanja, ki niti niso bila tako
lahka. Odgovoriti so morali na vprašanja, v kateri občini je KS Tabor, koliko
ima prebivalcev, katere večje OZD so na njenem območju, vedeti so morali tudi
nekaj o Vojašnici 4. julij, pa ulicah KS, njenih DPO in društvih, Partizanu Tabor,
še več pa o šoli Ledina, ki te dni praznuje 100. obletnico svojega obstoja.
Znanje tekmovalcev je biio ves čas izenačeno, tako, da je zmagovalca določilo
šele dodatno vprašanje. Vsi tekmovalci: Samo Pureber, Robin Makuc, Rok
Tršek, Lidija Zorman, Simona Turk, Laura Jensterle, Ana Totožkovič in Gašper
Fečur, so prejeli lepa priznanja, člani zmagovalne ekipe pa še knjige.

• • •

Borci obiskali Vojsko - V okviru »Majskih srečanj« sta KO ZB NOV in DU
organizirala za svoje člane izlet v partizanske kraje okoli Idrije in Vojskega.
V Idriji so si ogledali muzej, ki združuje kar tri dejavnosti: rudarsko, NOB in
čipkarsko. Cilj izleta je bilo Vojsko in pod robom Vojskarske planote v strmi
grapi »V studencih« edinstveni spomenik NOB - partizanska tiskarna »Slove-
nija« - največja partizanska tiskarna na Primorskem. V tiskarni, ki je začela
delati 17. septembra 1944, je delalo 40 - 50 Ijudi. S polno zmogljivostjo je
delala vse do 1. maja 1945. V nepopolnih osmih mesecih so v tiskarni natisnili
228 številk desetih različnih časopisov na 825 straneh v nakladi 1.007.686
izvodov, 8 brošur v nakladi 30.000 izvodov, 23 letakov, ter še 313 raznih tiskov
v 1.394.311 izvodih. Poleg tega so v tiskarni izdelali tudi 56 raznih žigov za
razne forume in vojaške enote.

Tiskarna je v tako skritem kraju, da je sovražnik ni nikdar odkril. Po vojni so
tiskarno razglasili za kulturno-zgodovinski spomenik. Pokroviteljstvo nad njo
sta prevzela ČGP Delo in Primorski dnevnik iz Trsta. Zaradi mokrega terena
(deževalo je takorekoč ves teden) so tiskarno obiskali samo nekateri, prav tako
tudi partizansko grobišče na Vojščici.

• * *

Na Taboru odslej ena OO ZK - Na programsko voiilni konferenci 30. maja
sta se na Taboru združili dosedanji dve OO ZK v eno samo. Težnja za združitev
je obstajala že dalj časa, poglavitna vzroka za združitev pa sta dva: zaradi
starostne strukture članov jih je kar veliko zaradi bolezni in starosti oproščenih
sestankov. Drugi vzrok pa je, da vsi drugi člani aktivno delujejo v družbenopoli-
tičnem življenju KS in se tako srečujejo zelo pogosto in torej ni nikakršne
potrebe, da bi zadeve s področja svojega delovanja obravnavali še na sestan-
kih ZK.

Na konferenci so sprejeli program dela ter izvolili sekretarja in sekretariat
organizacije. Sekretar je Milan Turšič, njegov namestnik pa llija Globačnik.

* • *

Krajani so rekli ne - Dvorana KS že dolgo ni bila tako polna, kot na
sestanku stanovalcev, ki ga je sklical predsednik potrošniškega sveta z name-
nom, da dajo stanovalci svoje mnenje k nameri zasebnika Pipp Tomaža, da
adaptira bivše prostore DO Dimnikarstvo, ki jih je odkupil in v njih uredi
pizzerijo. Stanovalci prizadetih hiš pa so rekli ne. Svoj odgovor utemeljujejo
s tem, da bi s pristankom za odprtje pizzerije v KS nastal nov okoliš s stalnim
hrupom in onesnaževanjem okolja (avtomobili obiskovalcev pizzerije) in da
imamo že dovolj in ceto preveč lokalov, kjer se točijo alkoholne pijače. Na
sestanku so rekli, da nimajo ničesar proti, če bi nekdo v teh prostorih uredil
mirno obrt, nikakor pa ne pizzerije, ali kakega podobnega lokala.

* • *

Spet se je izkazala soiidarnost - V akciji zbiranja starih oblačil, ki jo vsako
leto organizira RK, so na Taboru zbrali nad 2 toni starih oblačil. Kot pravjjo na
terenskem odboru RK, so se akciji odzvali krajani v izredno velikem številu
— tudi takšni, ki do sedaj niso sodelovali. Prinesli so lepe in dobro ohranjene
stvari, za kar jim gre vse priznanje in zahvala. Dokazali so, da solidarnost še
obstaja, še več, prav v sedanjih kriznih časih je večja kot je bila tedaj, ko so
Ijudje še razmeroma dobro živeli. Solidarnost do akcije sta tudi letos pokazali
DO Rog in Chemo, ki sta dali na razpolago 2 kombija, da sta vozila zbrane
predmete v skladišče. Na pomoč so priskočili tudi fantje Doma učencev ter
neutrudno vse popoldne pobirali pred vrati hiš zavitke z oblekami. Tovarišice iz
RK so jim ob koncu akcije pripravile izdatno malico. Celotno akcijo so organi-
zirale in vodile članice odbora RK Tonka Makuc, Ivanka Bida, Jožica Padar,
Marija Poženel, Tonka Babnik in Marija Cafuta.
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